
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi
Bizottságának 2019. augusztus 22-én 1630 órakor kezdődő üléséről. 

Jelen vannak:
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök

Nádasdi László bizottsági tag
Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: Dr. Hajdu Miklós jegyző

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, köszönti a vendégeket,
majd megállapítja, hogy a Bizottság 3 fővel határozatképes.

Csonka- Kis Pál bizottsági elnök
A kiküldött  meghívóban szereplő napirendi pontokról kérdezném a Jegyző urat. Az utolsó
kettő előterjesztést miért kell nekünk tárgyalni?

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Egy  speciális  jogszabályi  rendelkezés  ez  a  „Közterület  elnevezése”.  A bérleti  szerződése
pedig egy szerződéses kapcsolat megszüntetése. Úgy gondoltam, hogy egy előzetes bizottsági
tárgyalást ez megérne és az Ügyrendi és Jogi Bizottsághoz kapcsolódnának leginkább ezek a
témakörök. Az Ügyrendi és Jogi Bizottságnál visszavezethető nagyon sok minden jogszabályi
alapra. Úgy gondoltam, hogy ha a Bizottság egy előzetes állásfoglalást  ad, az nekem és a
testületnek is segítség. 

Csonka- Kis Pál bizottsági elnök
Megértem, de viszont a 3.-ik szerintem inkább a Pénzügyi  Bizottságra tartozik,  mivel van
benne hátraléktól kezdve minden. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Jó rendben. Levehetjük a napirendről, ha a bizottsági elnök úr úgy gondolja.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Szavazásra tenném fel a következőt, hogy vegyük-e le napirendről a 3.-ik pontot? Ki az, aki
elfogadja, kérem, hogy jelezze!

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

46/2019. (VIII.22.) számú ÜJB határozat
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A bizottsági napirend módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  leveszi  a  napirendről  a
Balmaz-Kamilla  Kft.-vel  kötött  bérleti  szerződés  megszüntetése  tárgyában  készült
előterjesztést.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: azonnal

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
A napirendi pontokat tenném fel szavazásra. Ki az, aki elfogadja, kérem, hogy jelezze?

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta a napirendet.

Nyilvános ülés:

1. Előterjesztés a Helyi Választási Bizottság tagjainak a megválasztására
Előterjesztő: Dr. Hajdu Miklós 

2. Előterjesztés a 06/97 hrsz.-ú külterületi ingatlan elnevezése tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Előterjesztés a Helyi Választási Bizottság tagjainak a megválasztására
Előterjesztő: Dr. Hajdu Miklós 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ezek azok, akik mellé majd még a pártok fognak delegálni? 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Igen, pontosan. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Van-e valakinek kérdése, véleménye? 

Nádasdi László bizottsági tag
Nekem lenne annyi, hogy a Béke György ugye az a Célbakísér Civil Szövetségnek a tagja
volt, de lemondott a tisztségéről. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Miért, megszűnt a Célbakísér Civil Szövetség?

Nádasdi László bizottsági tag
Nem szűnt meg, csak lemondott minden tagságáról. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Rendben. Ki az, aki elfogadja ezeket a neveket? Kérem, hogy jelezze.
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3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 2 bizottsági tag
igennel szavazott 1 bizottsági tag tartózkodott és meghozta az alábbi határozatot:

47/2019. (VIII.22.) számú ÜJB határozat

A Helyi Választási Bizottság tagjainak a megválasztása

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  Helyi  Választási
Bizottság tagjainak a megválasztása tárgyában készült előterjesztést elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

2. napirend: Előterjesztés a 06/97 hrsz.-ú külterületi ingatlan elnevezése tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök  
Itt  a  tulajdonosok  azt  szeretnék,  hogy  ha  ez  a  külterületi  ingatlan  a  „Kis  Beke  tanya”
elnevezést kapná. Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést.  Ki az, aki
elfogadja, kérem, hogy jelezze!

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

48/2019. (VIII.22.) számú ÜJB határozat

A 06/97 hrsz.-ú külterületi ingatlan elnevezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a 06/97 hrsz.-ú külterületi
ingatlan  elnevezése  tárgyában  készült  előterjesztést elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Nekem lenne a különfélékben kérdésem. Volt a városnapunk, amelyre a testvérvárosok közül
nem hívták meg Técsét és Gulbenét, miért? A másik kérdésem pedig az lenne, hogy a técsői
polgármester  augusztus  8.-án  Hegedüs  Péter  polgármester  részére  küldött  egy  meghívót
szeptember 14-15.-ree,  amiben külön kérés volt,  hogy egy „veterán” focicsapatot állítsunk
össze, erre a rendezvényre. Én, azt, szeretném, hogyha ezt a focicsapatot ki tudnánk küldeni
és képviselnének minket ott. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ezt, ha jól néztem 13-14-15 lenne? Hány fős csapat lenne körülbelül?
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Csonka-Kis Pál képviselő
Ők 18-18 fős csapatot kérnek, de szerintem elég lesz a 12 fős csapat is. Itt csak az útiköltséget
kellene finanszírozni.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ezt én polgármester úrral holnap megbeszélem és értesítjük Önt.

Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság elnöke
az ülést bezárta.

K. m. f.

Csonka-Kis Pál Nádasdi László
 bizottsági elnök              bizottsági tag

      Veres Csilla
 jegyzőkönyvvezető

4


